
Мато Фрањичевић 

1. Питање постављено Федералном министарству за питања бораца и инвалида 

одбрамбено-ослободилачког рата – „Обухвата ли процес ревизије у области 

борачко-инвалидске заштите у једнакој мјери све оне на које се односи, у складу са 

законом, односно да ли су сви једнаки пред законом или има изузетака од 

примјене? Ако постоје изузеци, да ли су они засновани на закону и њиме 

предвиђени или су резултат политичких опредјељења Министарства, односно 

Владе Федерације БиХ?” 

2. Питање и иницијатива упућени Савјету министара БиХ и Министарству  

комуникација и транспорта БиХ: 

Питање гласи: “Докле је дошао Савјет министара БиХ и ресорно министарство са 

реализацијом закључка Дома народа Парламентарне скупштине БиХ о 

успостављању канала на хрватском језику?” 

Иницијатива гласи: „Предлажем да Савјет министара БиХ што прије упути у 

парламентарну процедуру одговарајућа законска рјешења неопходна за 

оживотворење наведеног закључка.“  

 

 

 


